
Protokół Nr. VI/2015

Z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino Gocław

z dnia 17.11.2015

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Rady Osiedla Golęcino - Gocław oraz zaproszeni 
goście wg listy obecności, stanowiących załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Osiedla wg następującego porządku obrad:

1. Stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

3. Omówienie przebiegu spotkania z Prezydentem Szczecina.

4. Poruszenie  sprawy  związanej  z  dzielnicą  ukradzenia  akumulatorów  do  lamp 
solarnych.

5. Omówienie sprawy związanej z siłownią napowietrzną.

6. Omówienie przebiegu Spotkania Wigilijnego.

7. Omówienie przebiegu Mikołaja .

8. Omówienie rozliczenia opłat za 2015r.

9. Omówienie spraw związanych z zatrudnieniem informatyka.

10. Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD

Ad 1.

Powitanie przez przewodniczącą zebranych i stwierdzenie quorum.



Ad 2.

Odczytanie i przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Ad 3.

Omówienie  przez  przewodniczącą  i  zastępcę  przewodniczącej  przebiegu  spotkania 
z Prezydentem  Szczecina,  które  odbyło  się  w  dniu  10.11.2015r.  W Zachodniopomorskim 
Centrum Edukacji Morskiej i Politechnicznej w Szczecinie przy ul. Hożej 6.

Ad 4.

Poruszenie  spraw związanej  z  ukradzionymi  akumulatorami  do  lamp solarnych  na 
schodach łączących ul. Koszalińską z ul. Zielną.

Ad 5. 

Omówienie sprawy związanej z postawieniem nowego urządzenia na siłowni na Placu 
Koczego.

Ad 6. 

Ostateczne omówienie Spotkania Wigilijnego dla mieszkańców, które ma odbyć się 
11.12.2015r.  O  godz.  17.30  w  Szkole  Podstawowej  nr  14  przy  ul.  Strzałowskiej  27a 
w Szczecinie.

Ad 7. 

Omówienie  przebiegu  Mikołaja  dla  dzieci  w  Szkole  Podstawowej  nr  14  przy 
ul. Strzałkowskiej 27a w Szczecinie.

Ad 8.

Omówienie rozliczenia opłat za rok 2015 energii, ogrzewania, wody w lokalu, który 
wynajmuje Rada Osiedla. Opłata od 1 listopada wynosi 379,41 zł za wynajem lokalu.

Ad 9. 

Omówienie  spraw  związanych  z  zatrudnieniem  informatyka  za  rok  2016  do 
prowadzenia strony Rady Osiedla.

Ad 10. 

Wolnych wniosków brak.

Protokołował: Przewodniczący RO
Marlena Bukała Iwona Pomaska


